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Mariola Gawlorvska
Radna Rady Miasta
Wloclawek

Wbclawek 27.04.2018

Pan
Marek Wojtkowski
Prezvdent Miasta Woclawek

Ponownie zwracatn sig z uprzejm4 proSbq w imieniu mieszkaric6w

Wloclawka o zbudowanie Scie2ki rowerowej i chodnika wzdfu2 Wisly

od wloclawskich Bulwar6w do zapory wodnej.

Marzeniem wielu mieszkaricow jest zwiEkszenie sieci Scie2ek

rowerowych. Mamy pigkne tereny i potrzeba zwigkszyd atrakcyjnos6

Wioclawka dla mieszkanc6w i turyst6w przez budowg nowych fcieZek

rowerowych, szlakiem wyznaczonych punkt6w widokowych, czy ciekawych

miejsc o znaczeniu historycmym.

Uprzejmie proszg Pana Prezydenta o pomoc w tej sprawie.

Z powalaniem

lV*a*a-
valiota Gawlowska
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